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Protokoll 
Styrelsemöte 6 

Region Väst 

TEAMS-möte 

Onsdag 25 oktober 2023, kl. 18.00-20.57 
 

 

Deltagande 

Hans Rengman x Tina Kjärrman x Elisabeth Jansson Strömberg x 

Bengt Wallin x Malin Olin  Alma Melitshenko x 

Sabina Sjöquist x Anna Haglund x   

 
 
 

 
6.1 Öppnande av mötet 

Ordförande öppnade Teamsmötet kl. 18.00 och hälsade alla välkomna. 

 

6.2 Godkännande av dagordning 

Mötet godkände den av Ordförande presenterade dagordningen. 

 

6.3 Val av justerare för mötet 

Alma Melitshenko valdes att jämte Ordförande och Sekreterare justera dagens protokoll. 

 

6.4 Föregående protokoll 

Protokollet från det föregående mötet försenat pga. datorkrasch. Godkännande sker på 

kommande möte (11/12) 

 

6.5 Rapporter 

6.5.1  Ekonomirapport 

VL gick igenom utfall och inget som avviker mot plan. 
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6.5.2  VL rapport 

VL Anna Haglund gick nämnde följande tyngdpunkter: 

- Utbildningar, nästa 170 personer genomfört någon utbildning, en kvarstår, vissa oklar- 

heter kring de alpina utbildningarna som är tänkta till januari 2024. 

- Studiefrämjandet, samarbetet är bra och hur arbetet sker i Region Väst är en inspirat- 

ion för andra regioner. 

- Träffpunkter, genomfördes 16–21 september, deltagande LA (ca 20) tyckte genomgå- 

ende att de var bra, nätverkandet med andra LA:s lyfts, ”snacket” vi denna typ av 

möten lyfts också fram av deltagarna, flera samarbeten mellan LA:s kom upp under 

träffarna 

 

6.5.3. Unga frågor 

Alma rapporterade från arbetet inom Ung. Just nu en intensiv period för dessa med både ge- 

nomförda träffar (Ljungskile 2–3 september) och kommande (Ungdomsforum 11/11, Nät- 

verksträff 2–3 december. Gott ”flow” i verksamheten, fler och fler deltagare i träffarna, 

många LA:s är aktiva. 

 

6.5.4 Ordförande rapport 

Ordförande Hans Rengman rapporterade om 

- arbetet inom Länsstyrelsens Frilufstråd där ett personalskifte just nu ske. 

- Kommande Vårmöte för detta nätverk, kan Friluftsfrämjandet vara värd (ca 15 perso- 

ner). 

- Svinpesten, kan detta påverka vår verksamhet, kan vi bidra till att få ut information om 

beteende kopplat till detta. 

- MISTRA och ny 4-årsperiod 
 

 

6.5.5 Övriga rapporter; Härsjönäs 

Bengt Wallin gav kort rapport, nyttjandet av fastigheten har varit intensiv, små incidenter 

gjort att delar av styrelsen på Härsjönäs fått göra ”brandutryckningar” som hanterats på ett 

professionellt sätt 

 

6.6.1 Diskussion 

6.6.1  Ekonomidiskussion 

Elisabeth Jansson Strömberg rapporterade om det pågående arbetet kring Placeringspolicyn. 

Återkommer på kommande Styrelsemöten. 
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6.6.2  Verksamhetsdiskussion 
Styrelsen hade en inledande diskussion kring frågor som kopplas till Verksamhetsplaner och 

Handlingsplaner som ska tas under våren 2024. Denna diskussion återkommer på kom- 

mande Styrelsemöten. 

 

6.6.3  Riks valberedning - synpunkter 

Styrelsen hade en kortare diskussion under denna punkt. Åsikter har framförts till Riksorga- 

nisationen från Friluftsfrämjandets olika Regioner. 

Kravprofilen för nya Ordförande på Riksnivå kommer publiceras offentligt inom 1-2 veckor. 

 

6.6.4  VP-konferens 11/11 (Vänersborg) 

Kort information till Styrelsen inför detta möte. Alla i Styrelsen deltar förutom Alma och Sa- 

bina som har Ungdomsforum samma dag. Lite dåligt med anmälningar. 

 

6.7 Beslutsärenden 

Inga beslutsärenden 

 

6.8 Kommande möte 

6.8.1  Höstens möten och träffar 

- Styrelsemöte: Fysiskt möte 10 november, eftermiddag/kväll 

- Inspirationsdag Vänersborg 11 november, heldag 

- Styrelsemöte: Teams-möte 11 december 
 

 

6.9 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

6.10 Protokollets delgivning 

Styrelsen beslutade att protokollet kan delges i sin helhet. 

 

6.11 Avslutande av mötet 

Med ett tack till samtliga närvarande ledamöter avslutades mötet kl 20.57 
 
 
 

 

Hans Rengman  Alma Melitshenko  Bengt Wallin 

Ordförande  Justerare  Sekreterare 
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